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0
Datum vd 

toezegging
portefeuillehouder Toezegging stand van zaken afdoeningstermijn

1 6-11-2018 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt naar aanleiding van de memo van het college over de 

stand van zaken proces bollenteelt (7A) en de vraag van de heer Beets (PW) toe 

om de raad vaker te rapporteren over de stand van zaken, met dien verstande dat 

het resultaatgericht dient te zijn en dat het verstandig kan zijn dat soms gekozen 

wordt om de inhoud niet met elkaar te delen.

2 6-11-2018

wethouder De Jong 

namens burgemeester 

Jager

Naar aanleiding van agendapunt 9a. Agenda algemeen bestuur VRD, stand van 

zaken variabele voertuigbezetting, zegt wethouder De Jong toe om de vraag van 

de heer Proost (GB) over hoe de voertuigbezetting er in Westerveld uit ziet, 

schriftelijk te beantwoorden.

3 4-12-2018 wethouder Doeven

Hoewel alle sportverenigingen per brief op de hoogte zijn gebracht, is wethouder 

Doeven bereid om in overweging te nemen om op de website extra aandacht te 

besteden aan de aanstaande wijziging van de omzetbelasting voor 

sportinstellingen en eventuele gevolgen (agendapunt 5: Rondvraag 

gemeentebelangen over wijzigen omzetbelasting sportinstellingen)

4 4-12-2018 wethouder De Jong

Op verzoek van de heer Simonides zegt wethouder De Jong toe de raad een 

nadere toelichting op de onderbouwende cijfers betreffende de heffing en 

invordering van afvalstoffenheffing en reinigingsrechten 2018 te sturen 

(agendapunt 6.F)

5 4-12-2018 wethouder De Jong
Wethouder De Jong zegt toe dat het college op termijn met een toelichting komt 

op de wijze van anonimiseren van stukken. (agendapunt 7.C)

6 7-1-2019 burgemeester Jager

Naar aanleiding van de rondvraag inzake de MTB-toch Fiets Tour Club Diever, 

zegt burgemeester Jager toe om in het kader van de natuurwetgever bij de 

provincie Drenthe aandacht te vragen voor een passende beoordeling als het gaat 

om evenementen binnen natuurgebieden.

7 7-1-2019 wethouder Doeven

Indien er naar aanleiding van overleggen zich ontwikkelingen voordoen op het 

gebied van evenementen in natuurgebieden, zegt wethouder Doeven toe de 

commissie hiervan op de hoogte te stellen.

Hieronder treft u een overzicht van de openstaande toezeggingen die door de collegeleden in de vergadering van de raadscommissie 

Fysiek Domein en Middelen zijn gedaan. Toezeggingen die sinds de vorige keer zijn voldaan, worden van dit overzicht verwijderd. 

Toezeggingen die in de commissie Sociaal Domein of de raad zijn gedaan komen op het overzicht van het betreffende orgaan.



8 7-1-2019 wethouder Doeven

Wethouder Doeven is voornemens om zowel de schoolfietsroutes als het plan van 

aanpak verkeersborden beleid te betrekken in het gemeentelijk verkeers- en 

vervoerplan (GVVP). Hij neemt de ruimte om na te denken over de wijze waarop 

natuurorganisaties bij het opzetten van het GVVP betrokken kunnen worden.

9 7-1-2019 wethouder Doeven

Wethouder Doeven zegt toe dat hij na 2.2 (Beleidskaders) of 2.3 

(Aandachtspunten) door middel van verslaglegging een terugkoppeling over het 

GVVP aan de raadscommissie geeft.

10 7-1-2019 griffie

De vraag van de heer Bruursema over de beantwoording van de drie vragen in het 

voorstel verlenging accountant boekjaar 2019, wordt door de griffie schriftelijk 

beantwoord.

11 7-1-2019 college

Het college is bereid om de gewasbescherming breder te trekken dan alleen 

lelieteelt. Het gaat om een breder dilemma, maar voor nu is afgesproken te 

concentreren op de lelieteelt.

12 7-1-2019 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt toe te leren uit het verleden en de LTO bij het proces 

over de lelieteelt en gewasbescherming te betrekken. Op het moment dat er tot 

afspraken wordt gekomen, zal dit leiden tot een groter draagvlak.


